

Kuntatyönantajan sosiaalivakuutusmaksut

	2010	2011	2012	2013	2014	2015	2016	2017	2018	2019	2020	2021	2022	2023	2024	2025	2026
Sairausvakuutusmaksu	2,23	2,12	2,12	2,04	2,14	2,08	2,12	1,08	0,86	0,77	1,34	1,53	1,34	1,53	1,16	1,87	1,91
Työttömyysvakuutusmaksu,																	
työnantajan ylempi maksu	2,95	3,2	3,2	3,2	2,95	3,15	3,9	3,3	2,6	2,05	1,7	1,9	2,05	2,06	1,09	0,80	1,23
KuEL-maksu (keskimäärin) v. 2018 loppuun asti	23,55	23,55	23,55	24	23,7	23,65	23,21	21,95	21,6								
Keskimääräinen kuntatyönantajan eläkemaksu* 2019																	
lähtien, työnantajan osuus										21,2	20,8	20,75	20,34	20,66	20,42	19,99	19,94
Ennen v. 1970 syntyneistä opettajista maksetaan																	
VaEL-maksua (osuus noin 4-10 %)	21,28	20,22	19,81	19,39	21,34	21,09	18,35	16,99	16,88	16,76	16,25	16,19	16,57	16,38	16,43	16,50	17,23
Muut (keskimäärin)	1,3	1,3	1,3	1,3	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7	0,7
Yhteensä	29,80	29,84	29,80	30,08	29,25	29,32	29,44	26,53	25,29	24,28	24,09	24,66	24,26	24,78	23,21	23,22	23,67

* Sisältää työnantajan osuuden palkkaperusteisesta maksusta sekä tasaus-/eläkemenoperusteisen maksun. Tasausmaksu suhteutettu v. 2023 lähtien kuntien palkkasummaan, ei Kevan jäsenyhteisöjen (taso nousi 0,85 prosenttiyksiköllä).